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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 40 

от 25.04.2014 г. 
 

 

 

Днес, 25.04.2014 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Янка Господинова, Нели Маринова, Живка Великова, Ивелина Миткова, Марин 

Пейчинов, Росица Иванова, Радка Желева, Петър Иванов, Тюркян Мехмед и 

Селятин Исмаилов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, 

Йордан Костадинов – ст. специалист „Транспортно обслужване, домакин”, кметове 

на кметства и кметски наместничества от общината. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, г-жо Донева, 

уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства 

и кметски наместници от общината, добър ден и добре дошли на днешното 

заседание на ОбС Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА съм свикала днешното заседание на 

Общински съвет Алфатар с покана № 06, изх. № 041/16.04.2014 г. Имате проекта 

на дневния ред и материалите за днешното заседание. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват повече от половината от общия брой на съветниците, няма 

отсъстващи/ и ОбС може да взема законни решения. Колеги, откривам днешното 

заседание на ОбС Алфатар. 
 

Колеги, давам Ви думата относно проекта на дневния ред. 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно „Отчет за работата на общинска администрация 

по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците януари-март 2014 г. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за първото 

тримесечие на 2014 г. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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3. Докладна записка относно „Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар имащи право на транспортни 

разходи. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Приемане на годишен план за развитие на 

социалните услуги в Община Алфатар за 2015 г.” 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Отдаване под наем на имот частна общинска 

собственост”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Отдаване пода наем на язовир /водоем/ в с. Цар 

Асен, община Алфатар”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Даване на съгласие за провеждане на конкурс 

за обществен превоз на пътници с автобус по автобусни линии от областната 

(между общинска) транспортна схема от квотата на Община Алфатар”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно „Подадено заявление с вх. № 886/09.10.2013 

год. от „СИТИГАЗ БЪЛГАРИЯ” ЕАД за одобряване на „План-схема за 

газификация към ПУП на гр. Алфатар” с възложител „СИТИГАЗ БЪЛГАРИЯ” 

ЕАД”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Приемане на отчета за насърчаване 

използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива за 2013 година и 

План-програма на община Алфатар за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива 2014-2020 година”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

 Колеги, иска ли някои да вземе думата относно проекта на дневния ред за 

въпроси, допълнения, изменения. 

Който е съгласен с този проект на дневен ред за днешното заседание, моля да 

гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

 

РЕШЕНИЕ № 341 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно „Отчет за работата на общинска администрация 

по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците януари-март 2014 г. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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2. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за първото 

тримесечие на 2014 г. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Актуализиране на поименния списък на 

служителите от ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар имащи право на транспортни 

разходи. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Приемане на годишен план за развитие на 

социалните услуги в Община Алфатар за 2015 г.” 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Отдаване под наем на имот частна общинска 

собственост”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Отдаване пода наем на язовир /водоем/ в с. Цар 

Асен, община Алфатар”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Даване на съгласие за провеждане на конкурс 

за обществен превоз на пътници с автобус по автобусни линии от областната 

(между общинска) транспортна схема от квотата на Община Алфатар”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно „Подадено заявление с вх. № 886/09.10.2013 

год. от „СИТИГАЗ БЪЛГАРИЯ” ЕАД за одобряване на „План-схема за 

газификация към ПУП на гр. Алфатар” с възложител „СИТИГАЗ БЪЛГАРИЯ” 

ЕАД”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Приемане на отчета за насърчаване 

използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива за 2013 година и 

План-програма на община Алфатар за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива 2014-2020 година”. 

 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Отчет за работата на 

общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за 

месеците януари-март 2014 г.” 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на 

комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледан отчета за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците януари-март 2014 г. На 

зададените въпроси, г-жа Узунска даде отговор. По голяма част от решенията са 

за кандидатстване в Министерството на инвестиционното проектиране, отговор 
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към днешна дата няма. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е отчета 

за работата на общинска администрация да бъде приет в този си вид. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 4 и във връзка с чл. 44, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 342 
 

 

1. Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по изпъл-

нение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците януари – март 2014 година. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за 

първото тримесечие на 2014 г.” 

Отново давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на 

комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо председател. В комисията също беше 

разгледана докладната записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за първото 

тримесечие на 2014 г.Беше разгледано и приложението №2, г-жа Питакова по 

рано даде информация за срещата на председателите на общински съвети провел 

се в гр. Пловдив. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е да бъдат 

одобрени извършените разходи за командировки в страната на Председателя на 

Общински съвет за първото тримесечие на 2014 г. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките 

в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 343 
 

 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Председателя на Общински съвет Алфатар – г-жа Златка Питакова за първото 

тримесечие на 2014 г., съгласно Приложение № 2. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 
 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка „Актуализиране на поименния списък 

на служителите от ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар имащи право на транспортни 

разходи”. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на 

комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви. В комисията беше разгледан поименния 

списък на служителите от ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар имащи право на 

транспортни разходи. Назначен е логопед. Адмирации за това, и той трябва да 

бъде включен в поименния списък. Субсидията е целева. Становището на 

комисията „Бюджет и финанси” е да бъде одобрена актуализацията на поименния 

списък на служителите от ОУ „Христо Ботев”. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Тъй като има допирни точки и с моята комисия, 

беше разгледан поименния списък и в комисията по „Образование и култура”. 

Решението е законосъобразно и целесъобразно и можем да направим 

актуализацията и да включим т. 13 в поименния списък Тодор Станков Тодоров – 

„старши логопед” – Силистра – Алфатар – Силистра. 

 Всички членове на комисията бяха „За”. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Други колеги? Няма. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2014 г. и ПМС 

№03/15.01.2014 г. предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 344 
 

 

1. Актуализира поименния списък на пътуващите специалисти, утвърден с т. 9 

от Решение № 311/13.02.2014 г. на ОбС гр. Алфатар, както следва: 

ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар 

Допълнение: 

т.13. Тодор Станков Тодоров – „старши логопед” – Силистра – Алфатар – 

Силистра. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 



 6 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Приемане на годишен 

план за развитие на социалните услуги в Община Алфатар за 2015 г.” 

Давам думата на г-жа Янка Господинова - председател на 

ПК”Здравеопазване, социални дейности, трудова заетост….”: 

Янка Господинова: На заседание на ПК беше разгледан годишния план за 

развитие на социалните услуги в Община Алфатар за 2015 г. Разбрахме, че има 

прехвърляне на социални услуги от 2013 г. за 2014 г. поради липса на средства. 

Становището на комисия „Социални дейности” е да бъде приета докладната в 

този си вид. Ако някои колеги имат въпроси, моля заповядайте!. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 19, ал. 2 и ал. 3 от Закона за социалното 

подпомагане, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 345 
 

 

1. Приема Годишен план за развитие на социалните услуги в Община 

Алфатар за 2015 година. 

2. Възлага на Кмета на Община Алфатар да осигури необходимите ресурси за 

изпълнение на плана. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 
 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Отдаване под наем на имот 

частна общинска собственост”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство….”за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме постъпилото заявление от Витан Симеонов Вълев – служител към 

Църква на адвентистите от седмия ден. Постъпило е заявление да бъде отдадено 
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помещение за осъществяване на просветна дейност с цел популяризиране на 

християнските принципи и ценности. Спрели са се на помещение, което не 

отговаря на никакви условия за отдаване под наем, поради лошото състояние, в 

което се намира помещението: в момента между приземния етажи и мазето няма 

подове. Становището на комисията „Общинска собственост...” е помещението да 

не бъде отдавано в такъв си вид. А при възможност на общината да го ремонтира, 

да го приведе във вид и чак тогава може да реши да го предоставя под наем. 

Давам думата на останалите колеги. 

Радка Желева: Аз ще гласувам „Против”. Помещението не отговаря на 

условията и изискванията за отдаване по наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост: там сме 

посочили, че когато отдаваме помещение то трябва да е във вид възможен за това. 

Моите съображения бяха, че имахме намерение там да се измести Кризисния 

център. Другата църква е в близост, а и са по-малко хората, които изповядват тази 

религия. Ако общината отремонтира помещенията, тогава да се отдават. Но на 

този етап не виждам възможност да се предостави това помещение под наем. 

Янка Господинова: Виждам, че има становище на комисията, но обмислен 

ли е вариант, ако тези хора искат да направят ремонта за сметка на наема? Тогава? 

Аз ще гласувам „Против”. 

Марин Пейчинов: Комисията коментира и този вариант, но общинска 

администрация нямаше подготовка относно този вариант, а и те не са заявили 

такова желание. Засега тяхното желание е да им го отдадем във вида, в който е – 

това неможе и небива да стане, защото наемодателят е длъжен да предаде 

недвижимия имот във вид, който да отговаря на възможността да се използва. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Беше разгледана докладната и в комисията 

„Образование и култура”. Четирима от членовете бяха „Против” и един 

„Въздържал се”. Нашия мотив се позовава на НРПУРИВОС. 

Нели Маринова: Аз разпитах за тях и разбрах, че практиката им в другите 

общини е да си наемат частна собственост или си закупят помещения. 

Златка Питакова: Колеги от направените изказвания, общото становище е, 

че наемодателят е длъжен да предаде недвижимия имот във вид, който да 

отговаря на възможността да се използва. Исканото помещение не отговаря на 

тези изисквания. Въпреки това сме длъжни да гласуваме предложението на кмета 

на общината. Предлагам да добавим и чл. 21, т. 23 от ЗМСМА. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 14, ал. 1 от 

ЗОС и чл. 24 от НРПУРИВОС, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 

РЕШЕНИЕ № 346 
 

1. Дава съгласие, за предоставяне под наем на част от сграда с 

идентификатор 00415.501.3135.1, представляващо помещение с площ от 20 м
2
, 

административен адрес гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров” №23, АОС (ч) №316/ 

21.07.2011г., чрез търг с явно надаване, за срок до 10 (десет) години, начална 

тръжна наемна цена в размер на 18,40 (осемнадесет лева и четиридесет ст.) 

лева. 
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2. Възлага на кмета на Общината да организира и проведе съответната 

процедура за отдаване под наем и сключи договор. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 0; „против” – 10; „въздържали се” – 1. 

 
 

Златка Питакова против Нели Маринова против 

Живка Великова против Петър Иванов против 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Росица Иванова въздържала се Радка Желева против 

Тюркян Мехмед против   
 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно „Отдаване пода наем на 

язовир /водоем/ в с. Цар Асен, община Алфатар”. 

Отново давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната записка, всички членове бяхме единодушни и 

становището на комисията „Общинска собственост...” е да се отдаде под наем 

чрез търг с тайно наддаване за срок от 10 години, с начална тръжна цена в размер 

на 505,00 лева, годишна наемна цена и се включи в годишната програма. 

Радка Желева: Тук ще има социално икономически ефект (ако се разработи 

този язовир) и то положителен. Аз го подкрепям това становище и ще гласувам 

„За”. Съгласна съм със срока от 10 години. 

Нели Маринова: Пише до 10 години. Незнам какъв ще е социалния ефект 

освен наема. Аз лично не съм наясно със себе си относно тази докладна. Искам 

малко повече яснота от г-жа Узунска: какво очаквате, смятате ли, че ще се 

получат нещата или като предходния договор – само за няколко месеца? Същия 

ли е един от кандидати, който реши, че ще се промени статута на язовира? 

Йорданка Узунска: Не, предния наемател няма подадено заявление. 

Възможно е след като се стартира процедурата да има още кандидати. На първо 

място е какви са очакванията на този, който ще вземе язовира! Нашите очаквания 

са, че в действителност ще бъдат направени някакви разходи, ще бъде извършена 

някаква дейност относно възвръщане (запазване) на статуса на язовира като такъв. 

Тодор Тодоров – кметски наместник на с. Цар Асен: Ако се отложи и не 

се отдаде сега под наем водоема, проблемът ще стане още по-голям. Щом има 

желаещи да го възстановят, нека да се включи в годишната програма и се отдаде 

под наем. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 14, ал. 7 от ЗОС и 

чл. 17 от НРПУРИВОС, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 347 
 

 

1. Включва в годишната програма следният имот публична общинска 

собственост - язовир /водоем/ намиращ се в землището на с. Цар Асен, община 

Алфатар, местност „ЗЕМНОТО КЪЛБО”, съставляващ  имот №002095 (нула нула 

две нула девет пет) по плана за земеразделяне, с площ от 22,716 (двадесет и два 

декара седемстотин и шестнадесет) дка., АОС(п) №13 от 12.04.2000 г. 

2. Дава съгласие, язовир /водоем/ намиращ се в землището на с. Цар Асен, 

община Алфатар, местност „ЗЕМНОТО КЪЛБО”, съставляващ имот №002095 

(нула нула две нула девет пет) по плана за земеразделяне, с площ от 22,716 

(двадесет и два декара седемстотин и шестнадесет) дка., АОС (п) №13 от 

12.04.2000 г., да бъде отдаден под наем чрез търг с тайно наддаване за срок от 10 

(десет) години, с начална тръжна цена в размер на 505,00 (петстотин и пет) 

лева, годишна наемна цена. 

3. Възлага на кмета на Общината да организира и проведе съответната 

процедура за отдаване под наем и сключи договор.  
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от дневния ред. 

 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно „Даване на съгласие за 

провеждане на конкурс за обществен превоз на пътници с автобус по автобусни 

линии от областната (между общинска) транспортна схема от квотата на Община 

Алфатар”. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме тази докладна. 

Общинска администрация иска от нас съгласие за започване на процедурата. 

Становището на комисията „Общинска собственост...” е дава съгласие за 

възлагане на автобусните линии. 

Иван Енчев: Да така е, на този етап се иска Вашето съгласие за стартиране 

на процедурата, а на по-късен етап ще се иска Вашето становище кои линии, как 

да ги окомплектоваме, това на втори етап. Договорът изтича месец декември. 

Йорданка Узунска: В момента това, което Ви е представено като 

маршрутно разписание се изпълнява. С изключение на линиите Силистра – 

Бистра, за които имаше стартирана процедура, но желаещи нямаше. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА и във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 2 от 

Наредба № 2 за условията и реда за утвърждаване на транспортни схеми и за 

осъществяване на обществен превоз на пътници с автобуси (Обн. ДВ. бр.32/ 

2002г., изм. ДВ. бр.44 /2011г. ) издадена от Министерството на транспорта, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 348 
 

І. Дава съгласие за възлагане на автобусна/и линия/и СИЛИСТРА-

АЛФАТАР-СИЛИСТРА с маршрутно разписание №СС-07-001; СИЛИСТРА-

АЛФАТАР-ЧУКОВЕЦ-СИЛИСТРА с маршрутно разписание №СС-07-002; 

ЧУКОВЕЦ-АЛФАТАР-СИЛИСТРА-ЧУКОВЕЦ с маршрутно разписание №СС-

07-003; СИЛИСТРА-БИСТРА с маршрутно разписание №СС-07-004 и 

СИЛИСТРА-БИСТРА с маршрутно разписание №СС-07-005 за превоз на пътници 

от областната (между общинска) транспортна схема. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви. 

 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно „Подадено заявление с вх. № 

886/09.10.2013 год. от „СИТИГАЗ БЪЛГАРИЯ” ЕАД за одобряване на „План-

схема за газификация към ПУП на гр. Алфатар” с възложител „СИТИГАЗ 

БЪЛГАРИЯ” ЕАД”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната. Становището на комисията „Общинска собственост...” е 

приема така представеното решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА и във връзка с чл. 129, ал. 1 от 

ЗУТ, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 349 
 

 

1. Одобрява „ПУП – План - схема за газификация на гр. Алфатар” 

община Алфатар, с възложител: „СИТИГАЗ БЪЛГАРИЯ” ЕАД по заявление с 

вх.№886/09.10.2013год. с обхват цялата урбанизирана територия на гр. Алфатар в 

границите на действащия застроителен и регулационен план. 
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Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно „Приемане на отчета за 

насърчаване използването на енергия от възобновяеми източници и биогорива за 

2013 година и План-програма на община Алфатар за насърчаване използването на 

енергия от възобновяеми източници и биогорива 2014-2020 година”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на 

комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледан отчета. Разбрахме, че рамката е такава: отчет и план-

програма в един общ материал. Поздравления – има образователен ефект, 

придобихме доста знания. За съжаление в отчетната част са малко нещата, но 

надяваме се да се случват. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е 

отчета и план-програмата да бъдат приети във вида, който е предложен от 

общинска администрация. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други въпроси?. Няма желаещи. 

Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА във връзка с чл. 11, ал. 1, чл. 12 и 

чл. 36 от Закона за енергийната ефективност, предлагам Общинския съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 350 
 

 

1. Приема отчета за насърчаване използването на енергия от възобновяеми 

източници и биогорива на Община Алфатар за 2013 година. 

2. Приема План-програма за насърчаване използването на енергия от възоб-

новяеми източници и биогорива на Община Алфатар за периода 2014-2016 годи-

на. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
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РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Колеги, за тази точка няма постъпили материали. Колеги, утре е 26.04.2014 г. 

призивът е: – Да изчистим България за един ден. Никой не е попитал дали ще се 

почиства, къде ще е районът ни и т.н. 

Йорданка Узунска: Тъй като не разполагаме с хора по програмите, които 

биха могли да осъществяват тази дейност и решихме с общинска администрация 

да почистваме центъра на гр. Алфатар. В 8:30 часа пред общината ще се раздават 

ръкавици и чували. 

Златка Питакова: Колеги, чухте в 8:30 часа пред сградата на общината. 

Искам да попитам кой ще присъства? 

Радка Желева: Аз ще се включа към общинска администрация. 

Ивелина Миткова: И аз ще почиствам в центъра на гр. Алфатар. 

Нели Маринова: Аз ще почиствам с дома за стари хора. Нашия район е 

паркът, кладенците и „бубата”. Ще рисуваме стъпалата на „бубата”, за да е 

приятно на хората, когато минават и да имат повод да се усмихват. 

Петър Иванов: И за ще почиства с дома за стари хора. 

Росица Иванова: Аз ще почиствам училищния двор с децата от гр. Алфатар, 

понеже няма да има транспорт за децата от селата. Те ще почистват в кметствата 

по населените места. 

Тюркян Мехмед: Аз ще почиствам в с. Чуковец. 

Селятин Исмаилов: Аз ще съм в с. Бистра. 

Златка Питакова: Живка Великова и Марин Пейчинов ще почиства в 

с.Алеково. 

Благодаря Ви колеги! Поради изчерпване на дневния ред председателят 

на ОбС - Златка Питакова закри редовното заседание на ОбС в 14.50 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


